

申請獎學金的資格

Eligibility for Scholarship



1. 向英國英歐脊科大學遞交課程入學申請並成功取得校方的暫取通知書 (Conditional Offer)

2. 學歷要求

- 英國普通教育高級程度考試(GCE A-Level)中的生物及另一科學學科取得乙級或以上成績；或
- 香港中學文憑試(HKDSE)中的生物及另一科學學科(不包括綜合科學)取得第5等或以上成績；或
- 國際預科文憑試(IBDP)取得34分或以上，其中需包括高級程度的生物科及另一科學學科，生物科須取得第5等或以上成績；及
- 國際英語水平測試(IELTS) 6.5或以上；或同等認可水平。

3. 有相關背景的在職專業人士

■ 其他要求

- 必須為香港永久性居民
- 為人有責任感、自律及正直誠實
- 現需定居於香港
- 畢業後需要返回香港執業

■ 獎學金根據以下條件頒授

- 獎學金包括全部為期四或五年的學費 (年期是根據校方收取之學年為零級或一級而決定)
- 成功完成每學年的課程，及得到校方的確認，始持續頒予獎學金
- 無法成功完成每學年的課程，獎學金可能被撤回
- 獎學金不包括生活費。整個課程期間，獎學金持有者需要負責一切生活上、交通上、及前往英國的費用及開支。

1. Confirmation of Conditional Offer for Admission into the University College

2. Academic Requirements

- At least B grades in GCE A-Level in Biology and one more science subject; or
- Level 5 in HKDSE in Biology and one more science subject (not including combined science) or equivalent; or
- Score of 34 or above in International Baccalaureate Diploma Programme, which should include higher level Biology and one other science subject. Score for higher level Biology should be grade 5 or above; and
- IELTS 6.5 or above or equivalent.

3. Working professionals with relevant background

■ Non-academic Requirements

- Hong Kong Permanent Resident
- Responsible, well disciplined and has integrity
- Presently residing in Hong Kong
- Return and practice in Hong Kong after graduation

■ The scholarship will be granted on the following conditions

- The scholarship covers the entire tuition fees for the 4 or 5 years of study depending on the entry year level (Year 0 or 1).
- It is subjected to the University College endorsement and its continued award shall be conditional on successful completion of each academic year of the programme of study.
- Failure to complete successfully an academic year of study may lead to revocation of the award.
- There is no maintenance component to the award. The scholarship holder is responsible for all living, travelling and incidental costs and expenses for the duration of the programme of study.

申請截止日期 Deadline for the application is : **31/05/2020**

有意申請人士連同詳細的履歷、護照尺寸照片、學歷證明書之認可副本，兩封推薦信及提供一份不多於400字的英文陳述（內容可包括：您對脊骨神經科的熱誠、您是否有志投身脊醫事業、您將來對香港的承諾，以及若您受惠此計劃將有何感受）寄往：

香港灣仔軒尼詩道8-12號中港大廈11樓

香港脊骨神經科醫學院基金獎學金委員會收

或電郵：scholarship@hkccfl.org.hk

查詢電話：3998 3222

歡迎提供可協助本基金評估您申請的相關文件。



香港脊骨神經科
醫學院基金網址：
www.hkccf.org.hk



www.facebook.com/hkccfl.org

Interested parties should write with detailed resume, passport sized photograph, copies of GCE and IELTS results or equivalent, two recommendation letters, together with a 400-words statement (your statement may include: your passion in Chiropractic; whether you have any intention of pursuing it as a career; your commitment to Hong Kong; and how you feel you will be benefitted by the Scheme) to:

The Scholarship Committee, Hong Kong Chiropractic College Foundation,

11/F, China Hong Kong Tower, 8-12 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

or email to scholarship@hkccfl.org.hk

For enquiries: 3998 3222

Any other supporting documents which can assist us in assessing your application can also be attached in your application.

為您實現
成為脊醫的夢想!
To Become a Chiropractor

脊骨神經科(脊醫)獎學金計劃

The Scholarship for Chiropractic Studies Programme



www.hkccf.org.hk

“ 培訓脊醫人才 服務大眾市民 ”

Foster More Chiropractors to
Serve the Community ”



☆ 又一位脊醫誕生了！ ☆

Another new chiropractor is born !

各位朋友，

我剛從英國英歐脊科大學畢業。對我而言，這學習賦予我一個重大經驗，而我亦因此在個人和專業方面成長了很多。

脊醫學習帶給了我對保健專業一個全新的理解，使我驚嘆的是手法治療的有效性，能夠明顯減少痛楚。

我很高興現在已加入基金會診所的專業脊醫行列，為大家服務！

Hi all I am Benedict and I recently graduated from the AECC University College. It had been a great experience for me and I have grown so much as an individual and also a practitioner.

Chiropractic brought me a whole new understanding about the healthcare profession, it's astonishing how effective is manual therapy and its great extent to help reduce pain.

I am very happy that I have just joined the Foundation's chiropractic clinic to serve the community.

☆ 溫浩庭 (2014年度獎學金得主)
WAN Ho Ting Benedict
(2014 Scholarship Recipient)

香港脊骨神經科醫學院基金會提供的獎學金計劃，主要資助有志投身脊醫行業的年青人於英國英歐脊科大學(Anglo-European College of Chiropractic University College; <http://www.aecc.ac.uk/>)研讀脊骨神經科(理學碩士)課程。

獎學金包括全部為期四或五年的學費(年期是根據學院收取之學年為零級或一級而決定)

The Scholarship is funded by the Hong Kong Chiropractic College Foundation, which is a charitable organization, with the objective of supporting young people who are interested in pursuing a chiropractic career. The scholarship is to let them study for Chiropractic (Master of Chiropractic) in AECC University College, UK (<http://www.aecc.ac.uk/>).

It covers the entire tuition fees for the 4 or 5 years of study (depending on the entry year level Year 0 or 1).

☆ 獎學金得主分享 ☆

Sharing by Recipients of Scholarship

學習了脊醫一段日子，我逐漸明白到脊骨神經醫學並不單單是一門科學，更加是能夠幫助病人的一門藝術。因此，每個脊醫一生都要不斷學習，尋找最適當的方法，為病人提供最適切的治療。這過程縱使充滿挑戰，卻同時帶來成就感。

感謝香港脊骨神經科醫學院基金會讓我有機會為推廣脊醫行業和教育出一分力，學習令脊醫更加普及。我衷心希望早日學成歸來，服務大眾市民，為推廣香港脊骨健康生活出一分綿力。

Having studied chiropractic for a few years, I appreciate that chiropractic is not only a science but also an art to help people. Each chiropractor needs to understand the conditions of each patient and tailor-make the treatment plan. Every chiropractor must learn throughout life to find ways to help patients and that is challenging yet rewarding.

I am thankful that HKCCF provides me with the opportunity to help promoting the chiropractic profession and education thus making chiropractic more popular. I genuinely look forward to returning Hong Kong soonest to serve the public and to promote spinal health.

☆ 鄭諾欣 (2016年度獎學金得主)
CHENG Lok Yan Joanne
(2016 Scholarship Recipient)

首先我要向香港脊骨神經科醫學院基金致以最衷心的感謝，讓我走上這段極有意義的脊醫之路。若沒有這個獎學金，我不能有幸到英國著名的英歐脊科大學就讀。

升上高中時，從父母朋友口中認識脊醫這個行業，經了解後對其全人醫治的概念極有同感。在自己居住的社區做義工同時接觸了許多老人家，他們常常受腰背關節痛等症狀所困擾，但公立醫療系統不能回應他們的需要，因此我立志，有機會讀脊醫，將來定要幫助有需要的弱勢社群，回饋社會。

I would first like to express my heart-felt gratitude to HKCCF which offers me the opportunity to embark on a meaningful chiropractic career. Without this scholarship I would not have been able to study at the prestigious AECC University College.

In my senior years of secondary school education, a friend of my parents opened my world to Chiropractic. After research, the holistic concept of chiropractic treatment truly struck a chord with me. Also my volunteer work in the community allowed me to meet many elderly who were often troubled by pain in the back or joints. Yet, the current public health care system does not seem to work well for their needs. With this thought in mind, I have set my goal to help the disadvantaged in return should I be given an opportunity of studying chiropractic.

☆ 夏恩榮 (2018年度獎學金得主)
HA Yan Wing Enoch (2018 Scholarship Recipient)

感謝香港脊骨神經科醫學院基金頒發予我的獎學金，給予我遠赴英國英歐脊科大學讀書的機會，實現投身脊醫行業的夢想。

我曾經接受過脊醫治療，使我對這個行業深感興趣。在修讀課程後我才明白脊醫十分博大精深。

學校的多元文化和濃厚學習氛圍提供了無數成長和進步的機會。來自不同國家，有著不同背景的同儕，因為有著相同的目標而奮鬥，相互學習，鞭策對方。

我期望擴闊視野，學習更多有關知識，好讓將來學以致用，幫助有需要的人。

I am grateful to the Foundation for the scholarship that enables me to study in the AECC University College and realizes my dream to become a chiropractor.

As a patient before, I received chiropractic treatment; it got me deeply interested in the profession. Having started to study chiropractic, I recognize its diversity and challenge.

Studying in the AECC University College, I take countless opportunities from the multi-cultural and intense learning environment for personal growth and development. Students around the world and background come together to work hard for the same goal and drive one another to do well.

I aspire to expand my vision and to take up more knowledge so as to help in the future the needy people with what I have learned.

☆ 陳保因 (2018年度獎學金得主)
CHAN Po Yan Erica (2018 Scholarship Recipient)